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1. Inleiding 

De gemeenteraad van Aa en Hunze wordt bij zijn werkzaamheden ondersteund door de 
griffie. Dit is bij de invoering van het dualisme bij wet geregeld. De grondslag voor het werk 
van de griffier en griffie staat beschreven in de Gemeentewet in artikel 107a, lid1: “De 
griffier staat de raad en de door de raad ingestelde commissies bij de uitoefening van hun 
taak terzijde”. Deze bepaling is het fundament voor elke griffier en griffie. We hebben dit 
vertaald in een eigen missie.  

Onze missie is het scheppen van de juiste voorwaarden voor de 
gemeenteraad zodat deze zijn kaderstellende, controlerende en 

volksvertegenwoordigende taken zo optimaal mogelijk kan uitvoeren. 

In dit jaarplan wordt allereerst kort teruggeblikt op het afgelopen jaar. Daarnaast worden de 
activiteiten beschreven die de griffie in 2025 zal uitvoeren naast de zogenaamde basistaken. 
De voortgang van het griffiejaarplan wordt besproken in de werkgeverscommissie. 
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2. Terugblik 2024 

De griffie vervult dagelijks zijn reguliere werkzaamheden. Naast deze werkzaamheden zijn er 
in het griffiejaarplan van 2024 een aantal extra activiteiten benoemd. Deze extra activiteiten 
zijn veelal uitgevoerd. Daarbovenop zijn er nog een aantal projecten bijgekomen die in de 
loop van 2024 eveneens de aandacht vroegen. Hieronder zal teruggeblikt worden op extra 
activiteiten in 2024. 

 

2.1 Capaciteit Griffie 2024 

In 2024 was er sprake van een structurele uitbreiding van de griffie van 0,4 fte bij de 
griffiemedewerker. Hierdoor zijn de overuren waar jarenlang sprake van was, grotendeels 
voorkomen. Met de extra capaciteit voor administratieve taken is er meer ruimte gekomen 
voor inhoudelijke ondersteuning van de raad. 

Daarnaast heeft van februari tot juni een stagiair van de Thorbecke Academie, Rick Jager, 
deel uitgemaakt van het team op de griffie. Tijdens zijn stageperiode heeft hij 
kennisgemaakt met alle facetten van het werk op de griffie. Hij speelde een belangrijke rol 
bij de evaluatie van de try-outs van de Spiekeriek en het vergaderen op locatie. Ook heeft hij 
vergaderingen van de Rekenkamer bijgewoond en actief meegewerkt aan het gezamenlijke 
rekenkameronderzoek naar de RES. Tot slot vervulde hij een ondersteunende rol bij de 
Jongerenraad, waarmee hij ook een waardevolle bijdrage leverde aan de verbinding tussen 
jongeren en de lokale politiek.  

Deze veelzijdige inzet heeft zowel de stagiair als de griffie veel gebracht in termen van 
ontwikkeling en ondersteuning. 

 

2.2 Inrichting iBabs 

In 2024 is de evaluatie van de inrichting van iBabs afgerond, waarbij gebruik is gemaakt van 
de input van raadsleden die is verzameld tijdens de twee cursusavonden iBabs in 2023. Er is 
kritisch gekeken naar het aantal menu’s en mappen binnen iBabs. Dit heeft geleid tot een 
herstructurering: achterhaalde mappen zijn verwijderd, en nuttige maar onderbenutte 
mappen worden nu beter gevuld. 

De veranderingen, die eind 2023 al zichtbaar waren, zijn in 2024 verder geëvalueerd. Hierbij 
is nagegaan of de aanpassingen voldoen aan de verwachtingen en of alle overzichten actueel 
blijven. Dit proces is uitgevoerd in samenwerking met de applicatiebeheerder van iBabs 
binnen Aa en Hunze, wat heeft geresulteerd in een efficiëntere en gebruiksvriendelijkere 
inrichting van het systeem. 
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2.3 Uitvoering raadscommunicatieplan 2023 – 2026 

In 2024 is het nieuwe raadscommunicatieplan geïmplementeerd. Dit plan, dat voortbouwt 
op het raadscommunicatieplan uit 2020, heeft enkele acties uit het eerdere plan behouden, 
die nog steeds effectief worden toegepast. Deze bestaande activiteiten zijn geëvalueerd 
door de zes fracties in de gemeenteraad. Tijdens deze evaluatie gaven de fracties een cijfer 
aan de activiteiten en konden zij 
toelichtingen en suggesties 
aandragen voor verbetering.  

Op basis van deze evaluatie 
heeft het nieuwe 
raadscommunicatieplan een 
aantal verbeteringen en 
vernieuwingen doorgevoerd. Zo 
worden raadsagendapunten nu 
beter uitgelicht en uitgelegd, en 
is er meer aandacht besteed aan 
de begrijpelijkheid van het 
onderdeel “Uit de raad”. Ook is 
er een nieuwe rubriek 
geïntroduceerd in De Schakel: 
Gemeenteraad in beeld. Deze rubriek biedt inwoners een laagdrempelige manier om kennis 
te nemen van het werk van de gemeenteraad.  

Met deze verbeteringen is de gemeentelijke politiek op een toegankelijke manier onder de 
aandacht gebracht bij inwoners.  

Dit plan wordt jaarlijks geëvalueerd. De evaluatie van 2024 heeft plaatsgevonden en ligt nu 
ter beoordeling in handen van het presidium. Deze evaluatie bevat een aantal 
verbeterpunten en bijstellingen. Zo bleek dat het onderdeel “Gemeenteraad in beeld” 
minder effectief is dan gedacht en worden hiervoor alternatieven voorgesteld. 

 

2.4 Nieuwe formats raadsinstrumenten 

De formats voor het gebruik van raadsinstrumenten, zoals moties, amendementen en 
schriftelijke vragen zijn geplaatst in Ibabs onder Handleidingen.  
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2.5 Vergaderen op locatie 

In 2024 is het vergaderen op 
locatie voortgezet, 
voortbouwend op de werkwijze 
die na het najaar van 2023 weer 
werd opgepakt. In 2024 is er 
drie keer op locatie 
vergaderd.  Dit was bij de 
Buitendienst van de gemeente, in het Bezoekerscentrum Huis van de Drentsche Aa en in de 
bibliotheek van Gieten. Deze bijeenkomsten zorgden voor een frisse dynamiek in de 
vergaderingen.  In 2025 zal het vergaderen op locatie worden geëvalueerd. 

 

2.6 Diverse trainingen 

In 2024 heeft de griffie, naar aanleiding van het rondje langs de fracties in 2023, waarin 
input is opgehaald over het concept jaarplan, diverse trainingen georganiseerd om tegemoet 
te komen aan de behoeften van de fracties. 

Gedurende het jaar zijn de volgende trainingen met succes uitgevoerd: de 
Voorzitterstraining, de cursus Gemeentewet/Dualisme/Reglement van orde van de 
Raad/Raadsinstrumenten (“Hoe heurt het eigenlijk”) en de cursus P&C-cyclus.  

De geplande debattraining is niet uitgevoerd. Na overleg bleek de belangstelling onder 
raadsleden hiervoor onvoldoende om de training door te laten gaan. Dit onderwerp blijft 
desondanks op de radar, en de mogelijkheid om deze training op een later moment alsnog te 
organiseren wordt opengehouden. 

 

2.7 Werkbezoek en Druut 

In 2024 heeft de griffie twee succesvolle 
werkbezoeken georganiseerd, gebaseerd op de 
behoeften die in 2023 tijdens het rondje langs de 
fracties zijn geïnventariseerd. 

In september vond een werkbezoek plaats aan het 
Afvalbrengstation, waar raadsleden inzicht kregen 
in de dagelijkse werkzaamheden en de uitdagingen 
rondom afvalverwerking.  

In oktober werd, in samenwerking met de 
Welstandscommissie, een werkbezoek georganiseerd naar aanleiding van het jaarverslag van 
Libau. Dit bezoek bood de raadsleden een waardevolle gelegenheid om de werkwijze van de 
commissie en de toepassing van ruimtelijke kwaliteit in de gemeente beter te begrijpen.  
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Daarnaast heeft Druut in 2024 een werkbezoek aan het Waterschap Hunze en Aa’s 
georganiseerd. 

 

 

 

 

 

 

De werkbezoeken hebben bijgedragen aan een bredere kennismaking met actuele thema’s 
binnen de gemeente en versterkten de betrokkenheid van de raad bij diverse 
maatschappelijke onderwerpen. 

De werkbezoeken waren interessant en werden erg gewaardeerd. Toch was de opkomst niet 
altijd even groot. De werkbezoeken zoals afgesproken in het inwerkprogramma, zijn in 2024 
afgelegd.  Na de gemeenteraadsverkiezingen zullen er door de griffie, in overleg met de 
fracties, weer nieuwe werkbezoeken worden georganiseerd.  
 
2.8 Voorjaarssessie 

In 2024 is opnieuw een succesvolle voorjaarssessie georganiseerd voor raad, college en 
directie. Tijdens deze bijeenkomst, die plaatsvond op een sfeervolle locatie binnen de 
gemeente, werd in een informele setting gezamenlijk stilgestaan bij twee actuele thema’s: 
integriteit en weerbaar bestuur. 

De sessie bood een open en constructieve ruimte om ervaringen te delen en dilemma’s te 
bespreken. Ook werd de kennis van wet- en regelgeving rondom het onderwerp integriteit 
weer opgefrist. 
 
2.9 Rondje langs de fracties 

In 2024 heeft de griffie opnieuw een rondje langs de fracties gemaakt, een initiatief dat 
wederom als zeer nuttig en leerzaam werd ervaren. Tijdens de bezoeken werden 
verbeterpunten en wensen besproken, en konden onduidelijkheden en vragen worden 
weggenomen. De bezoeken aan het CDA en GroenLinks konden helaas niet doorgaan en 
zullen voor 2025 worden ingepland. 
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2.10 Evaluatie Spiekeriek 

Het burgerparticipatie initiatief van de gemeenteraad genaamd' Spiekeriek' verscheen voor 
het eerst rond de gemeenteraadsverkiezingen in 2022. Het idee van de Spiekeriek is 
gebaseerd op een gebruik van lang geleden. Er bestonden toen ‘spijkerbomen’ waaraan 
bepaalde krachten werden toegedicht. Deze magische bomen konden je verlossen van 
ziektes of een wens vervullen door er een spijker in te slaan. Voor de eigentijdse Spiekeriek 
geldt dat de inwoners er een briefje in kunnen slaan met daarop hun wensen en verlangens 
ten aanzien van de gemeente.  

De Spiekeriek heeft in 2024 van 19 t/m 26 januari in Ekehaar gestaan, met een 
inwonersavond op 7 februari te Amen. De tweede keer heeft de Spiekeriek van 8 t/m 18 
maart in Spijkerboor gestaan, met een inwonersavond op 27 maart te Eexterveen.  

Daarna heeft er een evaluatie plaats gevonden, uitgevoerd door een stagiaire van de griffie. 
De evaluatie is voor de zomer van 2024 opgeleverd en de resultaten zijn in de raad 
gepresenteerd. Op basis van de resultaten van de evaluatie heeft de raad besloten om de 
Spiekeriek in 2024 nog één keer in te zetten en in 2025 nog twee keer.  

Van 6 tot en met 20 december heeft de Spiekeriek vervolgens in Schipborg gestaan. In 
januari 2025 is de inwonersavond. 

Voor de gemeenteraadsverkiezingen van 2026 zal opnieuw beoordeeld worden hoe de 
Spiekeriek het beste ingezet kan worden, zodat het effectief bijdraagt aan de 
opkomstbevordering en de interactie met de inwoners.  

2.11 Jongerenraad 

Op initiatief van de raad is in 2022 de Jongerenraad Aa en Hunze ingesteld. De jongerenraad 
bevordert dat jongeren uit Aa en Hunze participeren in de maatschappij en behartigt de 
belangen van alle jongeren in de gemeente. Dat doen deze jongeren door gevraagd en 
ongevraagd advies te geven aan de gemeenteraad. Ook medewerkers van de gemeente Aa 
en Hunze kunnen een beroep doen op de jongerenraad om hen van advies te voorzien bij 
lopende zaken en dossiers. 

De begeleidingscommissie van de Jongerenraad heeft in overleg met de Jongerenraad de 
Verordening op de Jongerenraad opgesteld en ter besluitvorming aangeboden aan de raad. 
De raad heeft op 3 oktober 2024 ingestemd met de Verordening op de Jongerenraad. 
Hiermee zijn taken, bevoegdheden en financiën van de Jongerenraad vastgelegd. De 
inbedding van de Jongerenraad binnen de gemeente is hiermee verzekerd.  

Zowel de Jongerenraad als de begeleidingscommissie worden door de griffie ondersteund.  
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2.12 Nij Begun 

Niet alle extra onderwerpen zijn meengenomen in het 
Jaarplan 2024. Dit geldt voor het onderwerp Nij Begin. 
Eind 2023 kon nog niet worden voorzien dat dit voor de 
raad van Aa en Hunze een belangrijk onderwerp zou 
worden. 

Het kabinet heeft uitwerking gegeven aan de 
aanbevelingen van de parlementaire enquêtecommissie 
aardgaswinning Groningen onder de titel Nij Begun: op 
weg naar erkenning, herstel en perspectief.  Nij Begun 
geldt niet alleen voor de aardbevingsgemeentes in 
Groningen maar ook voor de drie Noord Drentse 
gemeentes Aa en Hunze, Noordenveld en Tynaarlo. 

Om onderlinge samenwerking tussen raden en staten ten aanzien van de implementatie van 
Nij Begun te bevorderen heeft de raad eind 2024 besloten om deel te nemen aan de 
‘gemeenschappelijke regeling ter bevordering van de democratische verankering raden en 
staten bij implementatie en uitvoering Nij Begun’. Deze regeling is een lichte 
samenwerkingsvorm, waarbij geen bevoegdheden worden overgedragen.   

De griffier ondersteunt de klankbordgroep uit de raad die de vergaderingen van de GR Nij 
Begun voorbereiden. Ook is de griffier aanwezig bij de vergaderingen van het Regioberaad 
Nij Begun waarin ook de twee vertegenwoordigers uit de raad van Aa en Hunze en een vaste 
plaatsvervanger zijn afgevaardigd.  

Nij Begun is een traject dat in 2024 is gestart voor Noord-Drenthe en wat de komende jaren 
nog veel tijd en aandacht van de raad en griffie zal vragen. Gezien de extra tijd die Nij Begun 
van de griffier vraagt en ook de lange termijn van het project (30 jaar) heeft de raad 
structureel twee uur extra voor de griffie beschikbaar gesteld. Deze uren worden betaald uit 
de Nij Begun gelden die hiervoor vanuit het Rijk beschikbaar zijn gesteld. 

 

2.13 Rekenkamer 

2024 was het eerste onderzoek jaar zijn van de nieuwe Rekenkamer met drie onafhankelijke 
leden. De Rekenkamer wordt ondersteund door de griffier. De Rekenkamer heeft in het 
eerste kwartaal een nieuw Reglement van Orde en een nieuw Onderzoeksprotocol 
vastgesteld. 

In het tweede kwartaal is het Onderzoeksprogramma opgesteld. In het derde kwartaal heeft 
het jaarlijkse overleg van de Rekenkamer met de gemeentesecretaris plaatsgevonden. 

De eerste onderzoeken zijn opgestart. Het gaat om de volgende onderzoeken: 
• Laaggeletterdheid (in eigen beheer) 
• Opvolgonderzoeken (in eigen beheer) 
• Energiebesparingsplicht (landelijke Doe mee onderzoek) 
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• Aanvullende onderzoek Energiebesparingsplicht (Noordelijke Rekenkamer) 
• Gezamenlijk onderzoek RES (Noordelijke Rekenkamer) 
• Maatschappelijk Vastgoed (in eigen beheer, afgerond en in de raad behandeld) 

 
In het eerste kwartaal van 2025 zullen de onderzoeken aan de raad worden aangeboden. 

3. Jaarplan 2025 

Naast de algemene basistaken van griffie en griffier staan er voor 2025 wederom een aantal 
extra activiteiten gepland. Deze activiteiten zullen hieronder verder uitgelegd worden. 

 
3.1 Gemeenteraadsverkiezingen 2026 
In 2025 gaat de griffie van start met een incidentele uitbreiding van 0,2 fte in verband met 
de gemeenteraadsverkiezingen in 2026.  Deze uitbreiding zal plaatsvinden bij de 
raadsadviseur. 

Net als bij voorgaande gemeenteraadsverkiezingen zal er veel aandacht zijn voor opkomst-
bevorderende maatregelen en zal er een uitgebreid inwerkprogramma worden gemaakt.  

Om de griffie te ondersteunen zal er in 2025 een stagiaire van de Thorbecke Academie 
werkzaam zijn op de griffie. De stagiaire zal van september 2025 tot januari 2026 op de 
griffie werkzaam zijn.  Naast het meedraaien op de griffie is het de bedoeling dat hij een 
belangrijke taak krijgt bij het maken van een plan met opkomst bevorderende maatregelen 
voor de gemeenteraadverkiezingen. Hierbij zal speciaal aandacht zijn voor het betrekken van 
jongeren die voor het eerst mogen stemmen.  Ook zal de stagiair een rol gaan vervullen bij 
het ondersteunen van de Jongerenraad.  

 

3.2 Cursus politiek actief en Democracity 
Begin 2025 gaan we van start met de cursus politiek actief. Deze cursus zal door de griffie 
worden georganiseerd en bestaat uit 4 avonden.  Doordat we de cursus meer dan een jaar 
voor de verkiezingen geven is er voldoende tijd voor geïnteresseerde inwoners om zich na 
het volgen van de cursus aan te melden bij een politieke partij en een actieve rol te spelen 
bij de komende gemeenteraadverkiezingen.  

Ook wil de griffie Democracity terugbrengen in aanloop naar de 
gemeenteraadsverkiezingen. Bij Democracity worden leerlingen uit de hoogste klassen van 
de basisschool uitgenodigd om in de raadzaal het spel Democracity te spelen. Ook 
raadsleden leverden hieraan een bijdrage. Met Democracity wordt de gemeenteraad en de 
lokale politiek beter in beeld gebracht bij jongeren maar ook bij ouders en verzorgers 
doordat er over de lokale politiek gepraat wordt op school en thuis. 
 
3.3 Uitvoering raadscommunicatieplan 2023 – 2026 
In 2024 is het raadscommunicatieplan geëvalueerd. Deze evaluatie bevat een aantal 
verbeterpunten en bijstellingen (zie bijlage).  



9 
 

Zo bleek dat het onderdeel “Gemeenteraad in beeld” minder effectief is dan gedacht en 
worden hiervoor alternatieven voorgesteld.  

De verbeterpunten uit het RCP zullen in 2025 worden uitgevoerd.   

 

3.4 Vergaderen op locatie  
Bij de wijziging van het vergadersysteem van de raad in 2020 is gestart met meer op locatie 
vergaderen. Helaas gooide corona roet in het eten. In het najaar van 2023 kon hier weer op 
worden ingezet, ook door een voorstel van de werkgroep Nieuwe Raadsleden. In 2024 is 
deze wijze van vergaderen voortgezet.  

Eind 2024, begin 2025 zal het vergaderen op locatie worden geëvalueerd. De uitkomsten van 
de evaluatie zullen in 2025 worden geïmplementeerd. 

 

3.5 Diverse trainingen 
In 2024 zijn in overeenstemming met het jaarplan een aantal trainingen georganiseerd. Te 
weten de Voorzitterstraining, cursus Gemeentewet/Dualisme/Reglement van orde van de 
Raad/Raadsinstrumenten (Hoe Heurt het eigenlijk) en de cursus P&C-cyclus. 

Er is geen debattraining georganiseerd in 2024 omdat hiervoor niet veel belangstelling was.  
Mocht blijken dat dit in 2025 anders is dan wordt deze training in 2025 alsnog 
georganiseerd.  

Uit gesprekken met de fracties is wel gebleken dat er belangstelling is voor een cursus Chat 
GPT. Deze cursus zal in 2025 worden georganiseerd. 

 
3.6 Voorjaarssessie 
Ook in 2025 zal er weer een voorjaarssessie worden georganiseerd voor raad, college en 
directie. In dit ‘benen op tafel’ overleg op steeds een andere locatie in onze gemeente wordt 
er gezamenlijk gekeken naar een of meer actuele thema’s. In 2025 is het thema ons 
vergadersysteem. Werkt ‘hoe heurt het eigenlijk’ naar verwachting en zo niet, hoe gaan we 
dit aanpassen? De training zal worden gegeven door de heer Jasper Loots. 

 

3.7 Rondje langs de fracties 

Het rondje langs de fracties door de griffie blijkt heel nuttig en leerzaam. Tijdens de 
bezoeken worden verbeterpunten en wensen besproken en kunnen onduidelijkheden en 
vragen worden weggenomen.  In 2025 zal het rondje langs de fracties worden afgemaakt, 
CDA en GL zullen nog worden bezocht. Eind 2025 wordt gestart met een nieuw rondje zodat 
alle fracties voor de gemeenteraadsverkiezingen zijn bezocht.  
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3.8 Spiekeriek 
De Spiekeriek is in 2024 geëvalueerd door stagiair, Rick Jager. Dit heeft geleid tot een aantal 
verbeteringen in de werkwijze. In 2025 zal de Spiekeriek twee keer geplaatst gaan worden 
volgens de verbeterde aanpak. 

 

3.9 Jongerenraad 
Het Jaarplan en het Jaarverslag van de Jongerenraad zullen begin 2025 worden 
gepresenteerd. Hier zal nader worden ingegaan op de activiteiten van de Jongerenraad. 

Ook in 2025 zal de Jongerenraad en de begeleidingscommissie van de Jongerenraad door de 
griffie worden ondersteund.  

 

3.10 Nij Begun 
Ook in 2025 zal de griffier ondersteuning bieden aan de Klankbordgroep Nij Begun uit de 
raad. De klankbordgroep bereidt de vergaderingen van de GR Nij Begun voor.  

De griffier zal aanwezig zijn bij de vergaderingen van de Regioberaad Nij Begun. In deze 
regiegroep zijn twee vertegenwoordigers uit de raad van Aa en Hunze en een vaste 
vervanger afgevaardigd.  

Nij Begun is een traject dat in 2024 is gestart voor Noord-Drenthe en zal de komende jaren 
nog veel tijd en aandacht van de raad en griffie vragen. 

 
3.11 Verordening rechtspositie raad en commissieleden 
Eind 2024 is de nieuwe verordening rechtspositie raad en commissieleden door de raad 
aangenomen. 

De belangrijkste wijzigingen in deze verordening zijn dat politieke ambtsdragers onder 
bepaalde voorwaarden informatie- en communicatievoorzieningen kunnen overnemen bij 
aftreden of ontslag, en dat bij forfaitaire vergoedingen geen bewijsstukken meer nodig zijn 
voor declaraties. Daarnaast is er een nieuwe regeling voor de vergoeding van reiskosten voor 
dienstreizen buiten de gemeente, wordt het maximale bedrag van de toelage voor 
bijzondere raadscommissieleden per 1 januari 2024 aangepast, en is een omissie hersteld bij 
de toekenning van hogere vergoedingen voor raadscommissievergaderingen. 

In 2025 zal deze verordening worden geïmplementeerd. 

 
3.12 Wet Open Overheid 
 Op 1 mei 2022 is de Wet open overheid (Woo) in werking getreden. De Wet open overheid 
(Woo) regelt welke overheidsinformatie openbaar is en hoe iemand die kan aanvragen. 
Overheidsorganisaties moeten informatie over wat zij doen en waarom, uit zichzelf geven of 
als iemand daarom vraagt.  De aankomende jaren moeten steeds meer soorten 
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overheidsinformatie actief openbaar worden gemaakt. Omdat dit veel werk en aanpassing 
van systemen kost, gebeurt dit in kleine stapjes.  

Ook de raad en de commissies van de raad moeten bepaalde informatie openbaar maken. In 
2025 wordt onderzocht welke informatie dit is en hoe dit openbaar gemaakt kan worden.  

 

3.13 Kwaliteitscontrole 

De griffie wil in 2025 starten met het controleren van concept voorstellen voor de raad op 
volledigheid. Aangezien stukken pas de vrijdag voor de collegevergadering op dinsdag 
beschikbaar zijn vraagt dit extra inzet in een korte tijd. We zullen dit eerst drie maanden 
doen en vervolgens evalueren. Hierbij wordt gekeken naar de opbrengst; verbetering 
kwaliteit raadsstukken ten opzichte van de tijdsinvestering van de griffie. 

 

3.14 Rekenkamer 

Ook in 2025 zal de griffier de Rekenkamer ondersteunen.  

In 2025 zal de Rekenkamer een bijeenkomst organiseren voor alle Klankbordgroepen 
Rekenkamer in Drenthe. 

Naar verwachting zullen de volgende onderzoeken aan de raad worden aangeboden: 

• Laaggeletterdheid (in eigen beheer) 
• Opvolgonderzoeken (in eigen beheer) 
• Energiebesparingsplicht (landelijke Doe mee onderzoek) 
• Aanvullende onderzoek Energiebesparingsplicht (Noordelijke Rekenkamer) 
• Gezamenlijk onderzoek RES (Noordelijke Rekenkamer) 

 

4. Tot slot 

Dit jaarplan zal regelmatig worden besproken in de vergaderingen Werkgeverscommissie. 
Hierbij zal aandacht zijn voor de tijdige uitvoering van de verschillende activiteiten en of 
bijstellingen noodzakelijk zijn.  

 

De griffie gaat met veel plezier aan de slag met dit nieuwe jaarplan! 

 

 

 


